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Serdecznie polecam współpracę z firmą POLDOM oraz jej właścicielem Panem Piotrem 
Latkiem. Budowa naszego wymarzonego domu (projekt Dom w skrzydłokwiatach 2 (G2)) 
trwała jedenaście miesięcy od stanu surowego otwartego do stanu deweloperskiego.  

Pracuję w branży IT, nastawionej na szybkość, precyzję i profesjonalizm oczekiwałem tego 
również w zakresie mojego nowo budowanego domu. Byłem miło zaskoczony, że począwszy 
od momentu pierwszego spotkania, przez rozmowy, podpisanie umowy, prowadzenie 
wszelkich robót do zdania budynku po zakończonych pracach, dostałem dokładnie to czego 
oczekiwałem. Oczywiście budowa to żywy twór, były też problematyczne momenty – jednak 
każdy nawet najdrobniejszy temat był szybko i sprawnie rozwiązywany czy to przez 
kierownika projektu czy przez Pana Piotra. To co mi się szczególnie podobało to to, że 
mogłem liczyć na dobrą poradę i dialog w temacie poszczególnych elementów zakresu 
chociażby m.in. instalacji.  

Jestem na prawdę zadowolony z efektu końcowegoJ 
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